
Zápis z 5. jednání osadního výboru ze dne 14. 10. 2024

Místo: klubovna hasičů
Zahájení jednání: 19:00
Konec jednání: 21:35

Přítomni: Ing. Monika Umlášková, Mgr. Luboš Kožíšek, Ing. Jana Petáková, Magdaléna
Mandáková

Omluveni: Ing. Zuzana Podepřelová

Hosté:

Program jednání:

1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
2) Schválení programu
3) Podněty od členů a obyvatel Rymaně
4) Různé

1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu

Zapisovatelem byl určen Luboš Kožíšek a ověřovatelkou Monika Umlášková.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0

2) Předložení programu

OV Rymaně schvaluje program v navržené podobě.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

3) Podněty od členů a obyvatel Rymaně

Podněty s možnou vazbou na rozpočet v roce 2025

1. Alespoň částečné osvětlení do Ďolíků (tam, kde je to možné).

2. Vybudování multifunkčního hřiště stejného typu jako v Edenu. Na hřišti by bylo

vhodné vybudovat také základní workoutové hřiště (není nutno kupovat drahé stroje),

kde by bylo cvičit pomocí vlastní váhy.



3. Odstranění nánosů bahna z požární nádrže a údržbové práce (odstranění nevhodné

vegetace, vyspárování stěn z kamene, kontrola stavidla a vpusti).

4. Oprava/vybudování nové opěrné zdi u chodníku (velké díry) nad nádrží u studny.

5. Vybudování bezpečného přechodu a zpomalovacího semaforu u přechodu z

podchodu do Ďolíků, situace je tu opravdu nebezpečná a řidiči mají tendenci tudy

jezdit opravdu rychle. On ten úsek bez zástavby k tomu svádí.

6. Prioritou je vybudování chodníků na nádraží, v Čisovické ulici a mezi podchodem a

Dolíky a zahájení stavby. Měla by se začít řešit příprava propojení hladového vrchu s

Čisovickou po chodníku.

7. Vybudování chodníku z tzv. šlapáků protínající zelenou plochu nad bývalým

domovem důchodců po zastávku autobusů směrem na Zahořany. V trávě je

vyšlapaná cestička.

8. Vybudování zastřešení autobusové zastávky směrem na Zahořany.

9. Obnova zbývající úvozové cesty nad Rymaní (navazující na již existující cestní síť).

Obnova úvozové cesty nad Hladovým vrchem směrem na dolní Rymaně. A zvážení

výsadby alejí podél těchto cest.

OV Rymaně schvaluje podnět 1 až 9 s možnou vazbou na rozpočet v roce 2025.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

4) Různé

Adventní setkání u kapličky - formát zůstane. si opět vezme na starosti
cestičku pro děti se světýlky. Na zvážení je nějaká malá dílnička pro děti. Koncert proběhne
v podání pana z Rymaně. dodává, že se adventní setkání velmi
líbilo panu faráři Dlouhému. Pan farář potvrdil datum 14. 12., rovnou tedy adventní setkání
naplánujeme na tento termín.

Objevil se návrh na využití Kremrole jako malého ateliéru nebo výstavního prostoru. Je tu
návrh na uspořádání výstavy fotografií dětí (informace máme od paní místostarostky



Páterové) a dále o tomto návrhu ví , jedná se totiž o souseda, přislíbil
získat více informací. Luboš Kožíšek navrhuje, aby se výstava spojila s dětským dnem, to
bude na hřišti hodně lidí. Přítomní souhlasili s tím, že Kremrole může mít i kulturně
komunitní využití. Na komunitní aspekt upozornil hlavně . Vedle toho je tu
návrh, aby to bylo místo výdeje občerstvení v době konání různých akcí (dětský den,
volejbalový turnaj apod.). Nutné je zavést do Kremrole elektřinu.

dále upozorňuje na nebezpečný pařez vedle silnice nad důchoďákem. To
vyřešíme nahlášením podnětu rovnou na věcně příslušný odbor na MěÚ, provede Luboš
Kožíšek.

Pan S. poslal na e-mail OV podnět ohledně spontánního vzniku cesty po louce v Ďolíkách, je
to kvůli výmolům na polní cestě Pod Marjánou. Bylo by tedy vhodné opravit polní cesty, které
jsou pro místní také objízdnými trasami (chystá se uzávěrka hlavní komunikace do
Rymaně), nyní je to tankodrom, jedná se hlavně o cestu Pod Marjánou a cestu z hřiště dolů
na Čisovickou.

OV Rymaně doporučuje provést úpravu povrchu polních cest a osloví MěÚ, aby se polním
cestám věnoval nejen v souvislosti s uzavírkou hlavní komunikace do Rymaně.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

Zapsal: Mgr. Luboš Kožíšek

Ověřila: Ing. Monika Umlášková


